
Komunikacije  Holcim mineralni agregati d.o.o. 
Tomaši 200 
HR – 52231 Nedešćina 

Telefon 052 876 802 
Fax 052 876 240 
Info-hrv@holcim.com 
 

 

  www.holcim.hr 
www.facebook.com/HolcimHrvatska 
www.youtube.com/VideoHolcimHrvatska 

 

 

 1/3 

 
4. Građanski sat ”Ca je novega?” 

Zapisnik, 16. prosinca 2013. 

Dragi susjedi, 
 
u srijedu, 11. prosinca od 17:45 do 19:45 održan je četvrti Građanski sat u 
Holcimovom kamenolomu u Šumberu. Pozvali smo sve zainteresirane susjede, 
kako bi Vas kroz naš redovni kontakt Holcim s jedne strane upoznao s 
poslovanjem i rezultatima mjerenja utjecaja na okoliš, te s druge strane s Vama 
na taj način uspostavio dijalog i odgovorio na Vaša pitanja. 
 
Uz šest stanovnika lokalne zajednice na 4. Građanskom satu sudjelovalo je i pet 
članova uprave Holcima u Hrvatskoj. Ivan Slavić, voditelj kamenoloma, poželio je 
dobrodošlicu prisutnima, te predstavio Alana Šišinačkog, predsjednika Uprave 
Holcima u Hrvatskoj. Nakon toga, Zdravko Nikolić, direktor betona i agregata, rekao 
je kako Holcim u Hrvatskoj zbog znatno smanjenih građevinskih aktivnosti na 
tržištu, već četvrtu godinu posluje s gubitkom, te da trenutno radimo na velikom 
broju aktivnosti ušteda, inovacija i poboljšanja naplate kako bismo 2015. godine 
ponovno pozitivno poslovali. 
 
Nakon uvoda, Ivan Slavić je započeo prezentaciju pohvalom zaposlenicima 
kamenoloma, vozačima i svim dobavljačima jer je u kamenolomu prošlo 522 dana 
ili skoro godina i pol od posljednje ozljede na radu. Zatim je pokazao rezultate 
mjerenja buke, taložne tvari i seizmografa. Svi su rezultati ispod granice 
dozvoljenog, a zrak zadovoljava kriterije prve kategorije. Izvještaje sa svih mjerenja 
u svakom trenutku možete doći pogledati kod Ivana Slavića. 
 
Najveći dio vremena odvojen je za dijalog i odgovaranje na pitanja stanovnika 
lokalne zajednice. 
 
„Koji su vam kratkoročni i dugoročni planovi? Naime, čuli smo da planirate 
graditi industrijska postrojenja u kamenolomu, betonaru, asfaltnu bazu, 
tvornicu žbuke.“ – Alan Šišinački odgovorio je da u kamenolomu planiramo 
poslovati još dugi niz godina, no u planovima nemamo takvih postrojenja. Trenutno 
su građevinske aktivnosti toliko male, da na tržištu ne postoji potreba za još takvih 
proizvoda, a osim toga nemamo ni novaca za investiciju. 
 
„Da li detaljni prostorni plan sprječava takvu izgradnju industrijskih 
postrojenja?“ – Zdravko Nikolić odgovorio je da ne znamo. Naime, nismo 
zainteresirani, pa nismo proučavali. 
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„Da li ste tražili promjenu prostornog plana?“ – Ivan Slavić odgovorio je da 
Holcim nije tražio promjenu prostornog plana. Cjelokupno eksploatacijsko polje 
određeno je još 2007. godine, a Holcim ima koncesiju na korištenje kamenoloma do 
2050. godine. 
 
„Koliko silosi moraju biti udaljeni od ceste?“ – Ivan Slavić odgovorio je da ne 
zna. Naime, silosi imaju urednu dokumentaciju, odnosno uporabnu dozvolu koja je 
izdana prije nego je Holcim kupio kamenolom. 
 
„Da li biste mogli poboljšati sigurnost, naime rampa uz cestu prema provaliji 
je jako slaba?“ – Alan Šišinački odgovorio je da se slaže s time i da je on već 
dogovorio da treba pronaći bolje rješenje koje će povećati sigurnost. 
 
„Kad ćete započeti revitalizaciju etaža na kojima više ne radite?“ – Ivan Slavić 
odgovorio je da tim etažama trenutno još uvijek voze strojevi. Paralelno se radi novi 
put, međutim on bi, ovisno o potrebama tržišta za agregatom, mogao biti gotov tek 
za nekoliko godina. 
 
„Da li biste do tad barem mogli puzavcima malo zazeleniti?“ – Ivan Slavić 
odgovorio je da će to biti vrlo teško jer treba donijeti zemlju, a tim putem još uvijek 
prolaze strojevi. Zato je potrebno provjeriti što je moguće napraviti, pa ćemo o tome 
izvijestiti na sljedećem Građanskom satu. 
 
„Da li su se prilikom mjerenja buke u obzir uzela strujanja zraka?“ – Ivan 
Slavić odgovorio je da mjerenja provodi akreditirana tvrtka kako bi podaci prema 
normi bili usporedivi. Buku mjerimo kod kuće najbliže kamenolomu i ispod smo 
buke koja je zakonom dozvoljena za stanovanje. Prošli put zvali smo neke 
stanovnike lokalne zajednice da li žele prisustvovati mjerenju, no nisu bili 
zainteresirani. Ovim putem još jednom napominjemo da svi koji žele sudjelovati na 
mjerenjima buke ili pri miniranju, mogu se javiti Ivanu Slaviću. 
 
„Ne ulazim u mjerenja, ali meni je pukla šterna.“ – Ivan Slavić rekao je da su sva 
mjerenja ispod granice, a osim toga sva miniranja fotografiramo kako bismo imali 
sve podatke. Alan Šišinački dodao je da ćemo prilikom sljedećeg miniranja sa 
seizmografom na to mjesto doći izmjeriti utjecaj i da će on također biti prisutan. 
 
„Da li možete sudjelovati u sanaciji ceste?“ – Denis Zupičić, financijska 
direktorica u Holcimu odgovorila je da je Holcim već sudjelovao. Alan Šišinački 
dodao je da to više nećemo raditi jer Holcim pošteno svaki mjesec plaća poreze i 
doprinose i očekuje da se iz tog fonda ulaže u infrastrukturu. Ono što je pri tome 
važno je naš zajednički interes da se cesta popravi i tu možemo jedni drugima 
pomoći da sa Županijskom upravom za ceste dogovorimo popravak. 
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„Mlin se dosta čuje, da li bi se nešto moglo izolirati?“ – Nenad Mačkić, 
nadzornik proizvodnje u Holcimu, odgovorio je da je mlin izoliran i da bi to mogao 
biti ventilator. Holcim će pokušati pronaći način na koji bi se to moglo riješiti. 
 
Na kraju, Ivan Slavić obavijestio je da će sljedeće miniranje biti tijekom siječnja i 
da svi zainteresirani mogu prisustvovati. Osim toga, prema traženju na prošlom 
Građanskom satu, sandučić za pitanja lokalne zajednice premjestili smo iz 
prostorija Općine Nedešćina u Društveni dom u Šumberu, tako da slobodno svi 
zainteresirani mogu u bilo kojem trenutku postaviti pitanje za Holcim. 
 
Ovaj zapisnik, kao i dosadašnje, možete uvijek pronaći i na www.holcim.hr / Održivi 
razvoj / Društveno odgovorno poslovanje / Građanski sat „Ca je novega?“. 
 
Sljedeći Građanski sat bit će organiziran u ožujku 2014. godine. 
 
 
Vaš Holcim 
 
Ivan Slavić 
Voditelj kamenoloma 


